
前往海下灣海洋生物中心 

 

西貢和海下灣的地圖 

 

西貢→北潭涌（管理站）→北潭路→高塘→海下路→海下村 

 

   小巴站 / 巴士站 

漁護署西貢郊野公園北潭涌管理站 

 

海下灣海洋生物中心位於西貢西郊野公園 / 海下灣海岸公園內，屬郊野公園管

制區，駕車人士未經許可不得駛入。 

 

 

 

 

 

 



西貢 至 海下村 

 

 專線小巴（綠色） 

於西貢市中心乘搭 7號小巴，途經北潭涌巴士總站，至海下村村口。（星期

一至六，約 30分鐘一班；星期日及公眾假期，約 20分鐘一班。服務時間：

由西貢開出，上午 7時 55分至下午 6時 25分；由海下開出，上午 8時 25

分至下午 6時 55分。車費$12.1。） 

 

 新界的士（為保護環境，訪客請盡量安排的士共乘） 

由西貢乘的士往海下村（車程約 25分鐘，車費約港幣$120） 

 

海下村 至 海下灣海洋生物中心 

由海下村至海下灣海洋生物中心的山路沿途有石級，步行需時約 15分鐘。 

 

 

 



Directions to Hoi Ha Wan Marine Life Centre 

 

Map of Sai Kung and Hoi Ha Wan 

 

Sai Kung → Pak Tam Chung (visitor centre) → Pak Tam Road →  

Ko Tong → Hoi Ha Road → Hoi Ha Village 

 

   Minibus stop / bus stop 

 AFCD Sai Kung Country Park Pak Tam Chung Visitor Centre 

 

The WWF Hoi Ha Marine Life Centre is situated within Sai Kung West Country Park / 

Hoi Ha Marine Park, which are controlled areas. Private cars / coaches without valid 

permits are not allowed to enter Sai Kung West Country Park. 

 

 

 

 



Sai Kung to Hoi Ha Village 

Going to Hoi Ha Wan Marine Life Centre by public transport: 

 

 Fixed Route Minibus (Green colour) 

Take Route No. 7 at Sai Kung Town Centre, which passes though Pak Tam Chung 

Bus Terminus, to Hoi Ha Village / Roundabout. Bus leaves the Sai Kung Terminal 

every 30 minutes during weekdays and every 20 minutes during Sundays and 

Public Holidays. Serving hours: from Sai Kung, 07:55 to 18:25; from Hoi Ha, 

08:25 to 18:55. Fare is HK$12.1. 

 

 Taxi Car pool 

Take a green taxi to the Hoi Ha Village, from Sai Kung town.  

(25 minutes, around HK$ 120) 

 

Hoi Ha Village to Hoi Ha Marine Life Centre 

There is a 15-min walk on the hiking trail with stair case from Hoi Ha Village to Hoi Ha 

Marine Life Centre. 

 

 


